
Proces-verbal
Tncheiat Tn 9edinja Cornisiei de ecologie, protec jia mediului 9i igienizare

din data de 29 august 2023, ora 1 1,30

§edinja s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinla WebEx.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de
25.08.2023 a doamnei pre9edinte Ciceala Ana Maria.

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

CICEAL/\ ANA-MARIA – PRE9EDINTE - prezent

Vl9AN HORIA-ALEXANDRU – SECRETAR - prezent

PURCAREA SORIN – prezent

GRAM ANAMARIA ALINA – prezent

MURE§AN MANUELA – prezent

FLORESCU ADRIAN – CONSTANTIN – prezent

MAXIM MARIUS – CATALIN – prezent

STOICA IOANA – prezent

COMAN ICI ANCUTA - SORINA – prezent

Ordinea de zi a comisiei:
1 ). Discutie cu Grupul de initiativa civica Parcul lzvor

2). Avizarea PH pentru sedinta CGMB din 30.08.2023:

8. Proiect de hotarare privind Tmputernicirea Sectorului 5 al
Municipiului Bucure9ti Tn vederea achizijionarii, pentru 9i Tn numele
Municipiului Bucure§ti, a imobilului situat Tn Bucure§ti, Sector 5, strada
Pecineaga 71B, identificat cu nr. cadastral 227153, avand destinatia de
spa+iu verde (raport de la Directia de Mediu si de la Directia Patrimoniu)

20. Proiect de hotarare privind aprobarea Studiului de fezabilitate si a
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitii: “Amenajare
parc 9i Ioc de joaca Freerun 9i Parkour pentru adolescenti” (raport de la
Directia de Mediu)
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21. Proiect de hotarare privind sterilizarea pisicilor de rasa comuna cu
9i fara dejinator de pe raza Municipiului Bucure9ti (raport de la Directia
de Mediu)

24. Proiectul de hotarare privind aprobarea Studiului de fezabilitate Pi
a indicatorilor tehnico – economici, pentru obiectivul de investitii „Sta Iii de
reTncarcare pentru vehicule electrice Tn Municipiul Bucure9ti” (raport de
la Directia Generala Investitii – Directia Panificare Investitii)

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Buna ziua.

Avern pe ordinea de zi de astazi 5 puncte, 4 dintre puncte se
regasesc pe ordinea de zi a 9edin{ei de Consiliu de maine 9i unul dintre
puncte a survenit ca o solicitare din partea grupului de inijiativa civica
Parc lzvor. L-am pus pe punctul 1 a ordinii de zi a convocarii, tocmai
pentru a nu avea probleme la vot 9i Tn desfa9urarea discujiilor pe
punctele privind proiectele de Consiliu. Aceasta ar fi ordinea de zi, cea
comunicata pe e-mail. Daca sunt interventii pe ordinea de zi ale colegilor
din comisie, daca nu, va supun la vot ordinea de zi, va rog.

Asistent cornisie

Doamna pre§edinta, vroiam sa va comunic faptul ca sunt 8 membri
din cei 9 prezenti. Este cvorum.

Puteti vota ordinea de zi.

Domnul consilier Purcarea Sorin

Sorin Purcarea „pentru“. Nu I-am vazut. Scuze.

Doamna consilier Mure9an Manuela

Sunt „pentru“.

Asistent comisie



Cu votul doamnei Mure9an, sunt 9 voturi pentru, 0 abjineri, 0
voturi impotriva.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Mari9

Bun. Perfect. Putem intra pe ordinea de zi. A9adar, punctul unu
este o problema pe care dore9te Grupul de Initiativa civica Parc lzvor sa
ne-o supuna atenjiet. Ea prive9te, bineTnteles, Parcul lzvor. Ace9tia au
transmis Comisiei 9i o scrisoare Tn care detaliaza problema pe care cred
ca vor sa o dezbatem astazi 9i a9 zice sa alocam 10 minute astazi pentru
aceasta discu+ie, maxim 15, daca ne pot detalia dumnealor inca o data
pe scurt care sunt reperele acestei discu+ii 9i o putem continua Tn functie
de ce consideram ca e necesar 9i Tntr-o dezbatere a 9edinjei comisiei
viitoa re

Alaturi de noi cred ca sunt doamna Zamfirescu si doamna

Dascalescu, reprezentantele Grupului civic, din cate Tnjeleg, cele care
ne-au transrnis aceasta solicitare. Vi rog daca puteji sa ne prezenta+1
foarte pe scurt, in 2 minute maxim.

Doamna Dascalescu Crina – Grupul de Inijiativa civia Parc lzvor

Duna ziua, va multumesc, sunt Crina Dascalescu, membra
Grupului de inijiativa civica Parcul lzvor 9i va muljumim pentru
oportunitatea de a vorbi Tn aceasta comisie despre problema noastra. O
las pe colega mea sa va spuna, pe scurt, care este aceasta problema.

Multumesc.

Doamna Zamfirescu Irina – Grupul de Inijiativa civia Parc lzvor

Buna dimineata, multumesc tare si eu. Irina Zamfirescu sunt. Poate
9i mai putin de 2 minute cu rugamintea sa va uitati 9i Tn mail. Am trimis
ieri catre toti consilierii generali. in principiu, de la ce ne-am luat noi?
Este PIDU care a ajuns pe ordinea de zi chiar de curand, nu 9tiu, anul
asta. Poate anul trecut spre final, in care este prevazut acolo, unul dintre
proiectele din PIDU, sigur. Noi nu contestam Tntreg PIDU, Doarnne
fere9te! Pe noi ne intereseaza strict bucalica Parcul lzvor. qi pentru
Parcul lzvor Tn PIDU este prevazut podul Mihai voda cred ca se
intituleaza proiectul. Concret, un mausoleu memorial 9i 4 pavilioane,
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adica ni9te constructii 9i pentru a face Ioc acestui, acestei mici bucatele
din Tntreg PIDU, in Parcul lzvor, scrie Tn acest proiect ca trebuie relocati
134 de arbori din Parcul lzvor. Noi marturisim ca credem dupa ce am
discutat Tntre noi ca de fapt a cam expirat un pic acest proiect vis-a-vis
de ce se Tntampla Tn Parcul lzvor. Pentru ca el din ce-mi amintesc eu, a
fost dernarat Tn 2010-2011. Dlscutam de perioada pre infringement de
mediu, deci discutam de cumva certificarea oficiala a faptului ca in
Bucure9ti exista o problema mare mare de mediu 9i 2 discutam despre
curnva, din punctul meu de vedere, inclusiv la nivelul popula+iei din
Bucure9ti, cred ca acum Tn 2023 exista o mai mare atentie 9i o perceptie
rnult mai pozitiva cu privire la spatiile verzi. Adica mi se pare ca din ce in
ce mai rnul+i bucure9teni au acest obiectiv primar Tn ora9ul Bucure9ti, sa
avem spajii verzi. Deci noi credem ca un parc Tnainte de orice trebuie sa
produca oxigen 9i ca preocuparea primariei capitalei mai degraba este
sa. Tmbunatateasca spa+iile verzi existente, asta Tnseamna sa nu se
construiasca pavilioane 9i rnausoleuri Tntr-un parc. gi 2, sigur extinderea
spajiilor verzi. Deci Tn prima faza rugamintea noastra este cumva sa
propuneji un proiect de hotarare de Consiliu prin care sa anulaji acest
proiect. Nu credem ca e fundamental in logica Tntregului PIDU pentru
pentru ca are legatura strict cu locul parc, intitulat parc. Nu e ceva ce
leaga nigte zone, ca ca 9tiu ca PIDU ca proiect mare vizeaza o Tntreaga
zona 9i, pe de alta parte, tot Tncercand sa gasim ni9te solu+ii de a proteja
acest parc 9i de posibile viitoare proiecte de genul asta, va cerem
ajutorul cu Planul Urbanistic General. in momentul de faQ, in Parcul
lzvor, parte din acest parc e prevazut ca altfel decat spa+iul verde
neconstruibil. Noi ne-am dori foarte tare 9i credem ca e important din
nou. Primul lucru pe care primaria trebuie sa-I faca Tn opinia noastra e sa
protejeze ce avem, drept pentru care ne dorim foarte mult si credem ca e
necesar sa includem Tn PUG Tntrega suprafa@ a parcului ca spa liu verde
neconstruibil. in momentul de fala v-am spus, exista o bucata care nu
figureaza a9a Tn PUG 9i v-am ruga sa, toate parghiile institutionale pe
care dumneavoastra Ie aveji in calitate de consilieri generali, a9 vrea
doar sa men+ionez ca noi i-am trimis inclusiv Tn atentia primarului general
un apel de genul asta, dar credem ca dumneavoastra sunteji oameni din
cornunitate, reprezentati interesele comunitalii 9i d-aia am 9i venit sa vi
rugam sa ne sprijiniji in treaba asta. Daca aveji Tntrebari aici suntem.
Crina sau poate vrei sa completezi tu?

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria
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Da. Multumesc.

PQ9rDDp_I)_i$Q419scu Cripa – GrupO de Inijiativi(Xvii PaJQJ7JW

Voiam sa spun ca in zona prevazuta, deci proiectul este destul de
amplu 9i prevede a9a oarecum o reconfigurare a parcului, care este
dureroasa 9i a9a cum a spus 9i Irina, se lasa cu relocari de arbori 9i 9tim
ce Tnseamna asta. Oi el vizeaza o parte a parcului care acum are arbori
maturi. Nu mai este deloc un maidan plantat, a9a cum I-au prezentat
arhitec Iii acum mai bine de 10 ani 9i sunt cu atat mai prejio9i cu cat in
lzvor e nevoie sa spun chiar de mai multe plantari, decat 9i sigur nu e
deloc de dorit sa afectam arborii care au o varsta 9i sunt foarte pretio9i.
Da, atat doar, daca aveti Tntrebari.

Doamna pre9pdinte Ciceala Ana Maria

O.K. va multumesc. Daca au colegii Tntrebari pe subiectul acesta,
daca nu o sa-mi spun 9i eu punctul de vedere. va rog, daca va Tnscrie+i
la cuvant. Pentru Tntrebari sau observa Iii. Bun. inteleg ca nu sunt
deocamdata .

E)_QrrlnuI secret9r Vi9an Horia AlexaD gi(y

A9 avea 9i eu o Tntrebare. Care este exact ... ca aceea din parc
care spune li dumneavoastra ca nu este protejata, ca rna uit acum pe
documentajie 9i. Cei drept sunt pe telefon, dar Tmi este un pic dificil sa
identific Tn clar.

Ijog(nna DasQ41Qscu Crina – Grupuld9_jnitiativa Qivia Parc14v91

Este Tn ’inspre partea vecina cu Bulevardul Libertatii, deci motivajia
a fost ca se dore9te sa spunem o amintire a zonei unde a fost odata
manastirea Mihai voda, care a fost daramata. Bine, biserica nu a fost
daramata. Biserica a fost translatata cateva blocuri mai Tncolo Tn spatele
blocurilor, deci Biserica poate fi vizitata foarte bine, iar istoria locurilor
sigur ca ar putea fi aflata printr-un QR, scanezi 9i deci nu e nevoie sa
faci un muzeu Tn parc, ca sa poveste9ti istoria locurilor, deci este zona
Tnvecinata cu Bulevardul Libertatii. Spre plai a9a.
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Doamna Zamfirescu Irina – Grupul de Inijiativa civia Parc lzvor

Figureaza din ce am vazut noi ca SPI, daca nu ma insel.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Da, am verificat 9i eu plan9a 9i Tntr-adevar se vede clar pe plan9a
unde este SPI, restul parcului fiind delimitat de V1 A, deci parc. Nu e clar
care e suprafata aceasta din totalul parcului, dar din indicatorii tehnico-
economici, ar rezulta ca este vorba de 1500 m2, cam atat. Cam 1000 de
metri patra li cred ca scrie pe plan9a ca ar fi SPI, din cate vad, din totalul
parcului de, in jur de 13 hectare, deci 130.000 mp. in schimb, pe plansa
de indicatori, rezulta ca ar fi 1500 m2 care s-ar construi. Cu toate astea si
opinia mea este ca, Tntr-adevar, nu avem de ce sa trecem o porjiune de
parc pe alta structura amenajistica, adica daca e V1 A parc, ar trebui sa
ramana Tntreg parcul parc. 'Fmi scapase 9i mie partea aceasta
marturisesc 9i din punctul meu de vedere, aveti totala dreptate. Nu ar
trebui scoasa din aceasta amenajare urbanistica parc, gradini publice, o
por{iune chiar 9i mica din Parcul lzvor. I-am facut a9a ca procent cat ar
'insemna pe indicatori acel 1500 m2 din totalul parcului. Ar Tnsemna 1 %,
deci mai putin de cei 10 % care sunt construibil sa zicem pe suprafe+ele
de spajii verzi, Tnsa acei, 10% construibil sunt construibili numai cu
anurnite tipuri de amenajari. Nu cu constructii, cladiri cum ar veni, decat
eventual toalete publice, dar in spela ele trebuie sa fie alei, locuri de
joaca, amenajari de agrement, nu cladiri cu un CUT din ce vad aici de 1
9i POT de 50% din Tntreg spajiul respectiv. §i de asta, din punctul meu
de vedere, eu sustin acest demers al dumneavoastra. Nu stiu care este
opinia colegilor, daca au citit scrisoarea sau nu, dar cred ca putem
discuta cum spuneam Tntr-o 9edinta viitoare a comisiei din nou pe
subiect cand mai punem gi noi ni§te Tntrebari la Directia de Urbanism si
putem lua Tn considerare 9i acea anulare par+iala, ca sa putem reintegra
porjiunea de parc in v1 A. Tntr-adevar s-au schimbat multe date de acum
10 ani, arborii respectivi au crescut, translatarea unor arbori implica
faptul ca-i iei, dintr-un Ioc in care ei se gasesc deja, poate
supraviejuiesc, poate nu, s-au facut foarte putine astfel de translatari cu
succes Tn Romania, din cate 9tiu 9i Tn care ei, in locul respectiv, ofereau
oxigen 98 posibilitali reale de a-9i petrece timpul liber bucure9tenilor sub
un arbore care-i poate proteja de attila sau le poate oferi mult mai mult
aer curat decat le poate oferi o cladire cu siguran A. Ca demersuri pe
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care eu le vad ar fi sa punem o Tntrebare referitoare la procesul de
dezbatere a PUG-ului pe zona aceasta centrala Tn genere 9i pe parc
lzvor in particular. De asemenea, pe integrarea PIDU 9i cum au facut
reevaluarile cei de la consorjiu pe zona aceasta 9i 2 sa le transmitern
daca sunt 9i colegii de acord aceasta sugestie de reconsiderare pe parc
lzvor pentru reTncadrare urbanistica, fala de cum s-a propus Tn PUG.

Vizavi de anularea PUZ-ului parjiala, iara9i o sa punem o Tntrebare, sa
vedem sub ce forma se poate face asta, fiindca s-ar putea sa trebuiasca
sa fie inijiat oricum, de catre prirnarul general, din cate 9tiu. Consilierii
generali nu pot pune pe ordinea de zi astfel de proiecte de planuri
urbanistice si, de asemenea, comisiei tehnice de urbanism. sa vedem
cum considera si dumnealor Tn acest moment fata de acum 10 ani
aceasta Tncadrare. Cam astea le vad eu ca demersuri din partea
comisiei noastre. Ne putem revedea pe subiect, reauzi sper 9i cu ni9te
raspunsuri peste o luna, cand vom avea cu siguranta o alta 9edinta de
cornisie. Daca au colegi alte propuneri, chiar va rog, de cum putern
merge mai departe pe speja aceasta? Tnteleg ca nu sunt 9i atunci o sa
presupun ca facem demersurile acestea din cadrul comisiei. Daca
Grupul civic are o alta sugestie legata de cum mergern mai departe?

Doamna Zamfirescu Irina – Grupul de Inijiativa civia Parc lzvor

in principiu, aji forrnulat fix in spiritul a ceea ce noi va rugam
frurnos sa faceji. Nu-mi dau seama Tnsa cu PUG-ul, 9tim ca a fost o
dezbatere publica, un focus grup ceva a fost Ia ora 10:00 Tntr-o

diminea la de lucru. Nu am reu9it sa ajungem din pacate. Asta e cumva o
alta sugestie poate pentru sa fie un pic mai accesibil pentru popor ca
muncim 9i a9 vrea doar sa precizez ca aparam acel 1% din parc, in
parcul lzvor e prevazut inclusiv ni9te guri de aerisire pentru acea
magistrala de metrou noua. §titi ca se fac acum tot felul de studii, adica
se va mai lua o bucatica mica din parc pentru acele guri de aerisire. Mi-e
teama ca tot luam bucalici mici mici de ramanem cu centrul. Adica de
aia, asta e locul Tn care credem ca putem sa reparam, sa nu stricam
spajiul verde 9i cu rugarnintea vizavi de PUG ca Tnteleg ca
dumneavoastra mergeji pe ideea sa Tntrebaji cu dezbaterea publica, nu
mi-e clar, nici mie Tn momentul de fata, recunosc ca sa ma documentez
un pic, cumva Tn ce masura dumneavoastra ca 9i consilieri generali, sa
puteji sa faceji mai mult decat sa participati Ia o dezbatere publica alaturi
de noi ceta+eni? Adica 9tiu ca docurnentul sa ajunga Tn atentia
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durnneavoastra Ia vot Ia un moment dat. Stiu ca e o bucatica foarte mica
dintr-un document absolut uria9 9i cople9itor, dar o sa ne Tntoarcem §i sa
va baraim pe subiectul asta, din pacate.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Da, pai suntem aici pentru asta 9i oricum legat de dezbaterea pe
PUG, noi putem sa punern Tntrebari 9i, bineTnteles, in masura Tn care
avem 9i noi disponibilitate, putem participa la acele dezbateri, dar putem
sa facem 9i noi un efort de comunicare publica, cum ca ele au Ioc, sa
cerem sa fie Ia o ora rezonabila pentru oamenii care sunt in timpul
programului de lucru Ia ora 10, evident. §i, de asemenea, putem sa
ernitem opinii din acest proces de dezbatere pe oportunitate. Daca ne
dorim spa Iii verzi sau ne dorirn mai multe cladiri Tn centru, care pot fi
poate construite Tn alta parte, unde nu este deja spa+iul verde 9i nu sunt
deja arbori de cateva zeci de ani, asta o data. Mai mult, putem sa
intewenim la colegii care sunt in Cornisia de urbanism, consilieri generali
9i sa le supunem 9i dumnealor aten{iei aceasta problema fiindca 9i
dumnealor pot sa dezbata mai mult Tn cadrul Comisiei de urbanism pe
aceasta reglementare. De acolo rna gandesc. Noi din cadrul Comisiei de
mediu va daji seama ca mai mult decat sprijinul acesta evident pentru
mediu 9i pentru parc, nu cred ca o sa avem, sa zic, o opinie contrara
mediului Tnconjurator aici, decat daca nu sunt lucruri care, Tntr-adevar, de
infrastructura majora care nu se pot amana sau redirec+iona prea u9or.
Bun. va multumesc mult ca ati venit sa ne prezentati aceasta problema.
Ramane sa va contactam de Tndata ce stim cand e data sedintei
urmatoare pentru a va invita 9i sa va transmitem un raspuns de la
directia de urbanism si Comisia tehnica de urbanism, de indata ce-I

avem. Multurnesc. $i sper sa ne urmariji 9i Tn continuare. Mai avem
cateva puncte pe ordinea de zi, dar nu e nevoie sa participaji in cadrul
Comisiei, fiindca noi votam, ati vazut, pe puncte, pentru avizul comisiei.
Suntem online, Tnsa, pe pagina de Facebook a Primariei Municipiului
Bucure9ti 9i pe site-ul pmb.ro. O zi buna.

sa trecem in continuare la punctul 2 de pe ordinea de zi. Avem
Proiect de hotarare privind imputernicirea Sectorului 5 al
Municipiului Bucure9ti in vederea achizijionarii, pentru ei in numele
Municipiului Bucure9ti, a imobilului situat in Bucure9ti, Sector 5,
strada Pecineaga 71B, identificat cu nr. cadastral 227153, avand
destina jia de spajiu verde.
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Sectorul 3 T9i propune sa achizijioneze Tn jur de 500 m2, care sunt
deja curnva cuprin9i Tn parcul Pecineaga 9i sunt, din cate am vazut pe
Google Maps, suprapus cu cadastrul acestui spajiu acoperiti de
vegeta jie arboricola. Alaturi de noi cred ca este doamna director Popa
din cadrul Direc{iei de Mediu. Daca nu poate prezenta intr-un minut
proiectul. Daca sunt apoi Tntrebari din partea colegilor, va rog. Doamna
director Popa.

Doarnna [2jQctor %x+_cutiv Popa Simona – Direc jia de Mediu

Buna ziua, doamna pre§edinte, doamnelor §i domnilor consilieri
generali. Vreau sa fac precizarea ca acest proiect are un raport de
specialitate comun Tntocrnit Tmpreuna cu directia de patrimoniu 9i colega
mea este este alaturi de not, doamna 9ef serviciu Mandescu, care poate
va poate oferi informa+ii tehnice legate de evidenjele Direc+iei de
Patrirnoniu 9i de Tnscrisuri, planul cadastral, carte funciara daca sunt de
interes. Eu ca reprezentant al Directiei de Mediu, vreau sa spun ca
susjinem orice ini+iativa de cre9tere a suprafetelor spajiilor verzi la nivelul
Municipiului Bucure9ti. De aceea suntem 9i implicati Tn acest proiect.
Pentru Tndeplinirea, atat pentru indeplinirea obligajiilor legale ce revin
rnunicipalitatii, cat 9i pentru asigurarea necesarului real de spajii verzi
pentru ceta+eni. A9a cum bine 9tim, in scopul ocrotirii sanatatii acestora
9i Trnbunatatirii condijiilor de viala. Din pacate, la ultima inventariere a
spajiilor verzi, suprafa+a de spatiu verde pe cap de locuitor este de 23,21
mp, iar obligajia legala este de minim 26 de mp pe locuitor pana Ia 31
decembrie 2013. Deci cu atat mai mult este este binevenita aceasta
acest proiect de hotarare 9i aceasta inijiativa a Consiliul Local Sector 5.
Multumesc.

DQ&[nnqpr9j9di nIe _c;iceala Ana Maria

Mul+umesc pentru prezentare. va rog daca sunt Tntrebari pentru
doamna Popa sau pentru doamna Mandescu. injeleg ca nu sunt, deci
toli colegii doresc sa extindern spatiul verde cu acest cu aceasta
suprafata de din Parcul Pecineaga. Fondurile sunt alocate de catre
sectorul 5. Ma bucura aceasta initiativa. Puteam supune la vot.

Asistent comisie
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Puteji vota .

Domnul consilier Purcarea Sorin

Sorin Purcarea „pentru“

Domnul consilier Vi9an Horia Alexandru

Horia Vi§an „pentru“.

Asistent comisie

7 voturi pentru, 2 ab{iner zero voturi TmpI

Doamna consilier Stoica loana

loana Stoica. Am incercat sa rectific. Tot „pentru”. Am votat
inijial abjinere 91 vreau si rectificaji „pentru“.

Domnul consllier Maxim Marius catalin

Marius Maxim sunt. §i Ia mine, va rog si modificaji.
ze. Votez „pentru“.

Asistent comisie

9 voturi pentru, 0 abjineri, zero voturi impotriva

Doarnna pre9edinte Ciceala Ana Maria

feI votul si maine.

obarea Studiului de fezabilitate si a indicatorilor tehnico-

im i cer

Multumesc, avem aviz favorabil pentru acest proiect. Sper sa fie la

Trecem mai departe la punctul 3, Proiect de hotarare privind

SCU

apr

otriva .



economici pentru obiectivul de investijii: “Amenajare parc 9i Ioc de
joaca Freerun 9i Parkour pentru adolescenji“

Raportul vad ca este facut tot de catre Directia de Mediu, Tnsa

proiectul aparjine ALPAB. Nu 9tiu daca este alaturi de noi cineva de la
ALPAB Tn acest moment, pentru a prezenta proiectul, pe scurt, va rog.

Doamna Nicolae lleana - ALPAB

Buna ziua. Sunt lleana Nicolae de la ALPAB. La 9edin ja anterioara,
doamna Simona Popa a facut o scurta prezentare. Este un proiect de
participare bugetativa. Este un proiect care se va executa pe un spatiu
existent. Nu va afecta spatiul verde existent sub nicio forma. Este o
amenajare prietenoasa cu mediul. Practic, ma leg de covorul antitrauma
care a venit Tn completare proiectantul, pot sa spun ca provine din
materiale reciclate. Obiectele propuse sunt pe 3 categorii, ’incepator,
mediu 9i avansat 9i este adresat Tn special adolescen+ilor. §i ar trebui sa
men+ionez Inca o data ca spajiul verde nu este afectat lucio forma.
Suprafa Ia in prezent este betonata 9i se va amenaja pe un fost Ioc de
joaca, unde Tn+eles aceste obiecte se vor dezactiva, vor fi scoase din
aceasta zona 9i inlocuite cu cele noi. 'iI avem alaturi de noi 9i pe
arhitectul Petre Cristian, daca vrea sa faca completari. Muljumesc.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Daca sunt Tntrebari din partea colegilor, va rog. Legat de costuri
daca ne puteti spune, injeleg ca au fost majorate costurile fala de ce am
adoptat Tn buget la Tnceputul anului.

Doamna Nicolae lleana - ALPAB

Este adevarat, a plecat cu ... de 500.000 RON. ... la 2 milioane.
Doar ca inijial s-au gandit ni9te obiecte care ar fi trebuit asamblate Tn
spajiul respectiv, la fa+a locului 9i, bineTnjeles, acelea nefiind omologate,
proiectantul s-a Tndreptat catre producator de astfel de obiecte care sa
Tndeplineasca toate cerin+ele conform Uniunii Europene 9i sa fie
omologate, sa asigure, bineTnjeles, siguran@ celor care practica acest
sport, care de altfel este un sport extrem 9i trebuie sa tinern cont,
siguran\a este mai presus de orice.
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Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Pe ce suprafata se face aceasta arnenajare totala din Parc
Herastrau?

Doamna Nicolae lleana - ALPAB

Da. Este de aproximativ 500 m2. Respectiv 490.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

O.K. Multumesc. Alte interventii din partea colegilor, va rog? ’inteleg
ca nu sunt, nu s-a Tnscris nimeni la cuvant.

Domnul secretar Vi9an Horia Alexandru

Ag avea o Tntrebare Tntrebare. Daca pe langa, pe langa proiectul
acesta pe care iI salutam pentru ... de peste 14 ani ... 5 de locuri, locuri
de joaca LInde ... petreaca ... daca ALPAB-ul, in conformitate cu ceea
ce, cred ca chiar eu am solicitat Tn martie sau Tn aprilie are in vedere sa
amenajeze locuri de joaca 9i pentru copii sub 3 ani, care trebuie sa fie Tn
continuare ceva absolut deosebit, cu locuri pentru parinti care sa stea,
daca aceasta tema o sa intre si asta, sunt mai mult curios.

Doamna Nicolae lleana - ALPAB

va raspund tot eu, domnule Horia Alexandru, ... ca ALPAB are in
derulare amenajarea 9i reabilitarea a 40 de locuri de joaca aflate Tn

administrarea noastra, in parcurile administrate de noi. Locurile de joaca
vor fi gandite, bineTnjeles pe categorii de varsta, inclusiv pentru copiii sub
3 ani

Domnul secretar Vi9an Horia Alexandru

Super. Multumesc frurnos, doamna Nicolae.

12



Doamna pre9edinte QIQQBla Ana Maria

Daca nu mai sunt alte intervenjii, va supun la vot acest aviz.

Asistent comisie

Puteji vota .

Domnul consilier Purcarea Sorin

Sorin Purcarea, „pentru“

Asistent comisie

6 voturi pentru, 3 ab}ineri, 0 voturi impotriva.

Doamna pre9edinte cic9da Ana Maria

Multumesc fru mos.

Trecem acum Ia un alt proiect. De data aceasta e vorba de un
proiect al ASPA 9i anurne: proiect de hotarare privind sterilizarea
pisicilor de rasa comuna cu 9i fara dejinator de pe raza municipiului
Bucure9ti. Cred ca am vazut-o alaturi de noi mai devreme pe doamna
director Preda. Nu stiu daca mai este alaturi de noi.

_Doamna Director general Preda GeorqiaJa Constantina - ASPA

Sunt. Buna ziua.

Doamna pre9edintQ Ciceala Ana Maria

Buna ziua. va rog sa ne prezentaji tot a9a Tn 2 minute, acest
proiect, 9tiu ca 1-am mat avut 9i anul trecut. Poate era bine sa va avem
mai devrerne un pic in timpul acestui an, ma gandesc.

Doamna D] rector general Preda Georgiana Constantina - ASPA
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Da. Proiectul pe care noi iI supunern dezbaterii se refera a9a cum
aji spus 9i durnneavoastra la sterilizarea gratuita a pisicilor de rasa
comuna, cu 9i fara detinator de pe raza municipiului Bucure9ti EI vine,
acest proiect vine in continuarea proiectului pe care aproape l-am
finalizat pe bugetare participativa Tn limita bugetului de 500.000 RON,
unde am sterilizat aproximativ 2000 de pisici, mai avem o foarte mica
cantitate pe care o sa o finalizam zilele astea. BineTnteles, avem ca reper
numarul mare de petijii pe care I-am prirnit Tn primele 7 luni ale acestui
an, aproximativ 200 de petijii cu privire la existenta pisicilor pe domeniul
public al Municipiului Bucure9ti 9i am ales not ca reper un maximum de
6000 de pisici pe care sa le sterilizam in limita bugetului aprobat. §i
speram, bineTnteles, sa primim suport, pentru ca este o problema reala a
cetajenilor din municipiul Bucure9ti, ca 9i Tn cazul ca{eilor curn avern deja
proiecte de sterilizari gratuite pentru cainii de rasa cornuna cu dejinator,
am ales aceasta varianta 9i pentru pisicutele de rasa comuna, cu 9i fara
detinator.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Ma bucur ca aveti acest proiect Tn continuare. Nu mi-arn dat seama
ca s-au alocat pe bugetare participativa deja fonduri 9i le-aji folosit 9i sa-i
multumesc doamnei Mure9an ca a gandit acest proiect acum 2 ani, din
cate fmi amintesc.

va rog, doamna consilier Comanici.

Doamna consilier Comanici Ancuja Sorina

Buna dimineata. Doamna director, o 'Fntrebare, va rog, nu am fost
atenta 9i Tmi cer iertare. Anul trecut, cate pisicute au fost sterilizate?

Doamna Director general Preda Georgiana Constantina - ASPA

Anul trecut, daca ne referim 2000 de pisici 9i pe acest proiect, el a
fost Tntr-adevar votat Tn 2021. Nu nu i-am atribuit contractul pe legea 98
in 2022.

Doarnna consilier Comanici Ancuja Sorina
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qi anul acesta cat aji zis ca v-ati propus azi? 6000?

[}Qamna Dhectw general Prey@_(;eord@na__QQn_gtantina - A_$PA

6000 de pisicute, da, pentru acest proiect. Probabil vom Tncheia un
acord cadru. Am injeles, numai sa nu fim lirnitati de timp.

Dogtnng$Qn§iji9r_C;QQLan_ici Ancuja$Qrinq

Din anul acesta mai avem 4 luni. Anul trecut mai tineji minte cand
s-a Tnceput cand practic? Sterilizarea.

Dp9mna Di@Npr general Pr@a GeQQ+Qna Q_gps] antina - A§pA

in octombrie si am sterilizat o luna de zile, tocmai din cauza
conditiilor meteo. Noi nu sterilizam, evident, pentru ca nu este normal din
punct de vedere medical sa sterilizam cand sunt temperaturi foarte
scazute. Am sterilizat octombrie noiembrie, dupa care ne-am reapucat
din aprilie.

Doamn_a coD§]jer_CDrP_in Ici Ancu Ia $DOng

Ce vreau eu sa zic? Nu-i cam mult 6000? Banii fiind alocati

probabil pentru 6000 de pisici Tn 4 luni, adica nu e putin prea rnult?

E)OBmna Director gene[ajpreda (3_QOQiana Cor}stanqna :A§PA

incheiem acord cadru tocmai ca sa putem sa mergem mai departe
si in anul urmator.

DoBqIna CQnsilier ComarLiQi Ancu ja Sorina

A perfect. Deci acord cadru pe anul acesta 9i pana cand?

Doamna Director general Preda Georgiana Constantina_ISPA
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Acord cadru pe un an de zile putem face, TI putem face 91 pe 2 ani,
o sa ne gandim exact la cea mai buna varianta pentru acest proiect. Not
putern face acord cadru 9i pe 2 ani 9i atunci sa ne Tntindem cu contracte
subsecvente pana finalizam activitatea.

Doarnna consilier Comanici Ancuja Sorina

Exact asta voiam sa aud. Muttumesc mult si felicitari. sa continuati
proiectul acesta.

Doamna pre9edinte cic%la Ana Maria

Mai avem o Tnscriere la cuvTnt: doamna consilier Mure9an, va rog.

Doamna consilier Mure§an Manuela

Buna ziua.

Vreau Tn prirnul rand sa felicit ASPA in general pentru toata
activitatea. Am mai spus-o 9i alta data, sunteti mai mult decat puteam
visa eu acum 6-7 ani. §i Tn al 2-lea rand, a9 avea o sugestie pentru viitor,
eu am primit de la cetajeni feedback extraordinar de bun in ceea ce
prive9te programul de sterilizari pisici, cel care tocmai se Tncheie acuma
9i ma bucur foarte mult, ca practic nu se intrerupe 9i continua{i cu prin
aceasta hotarare cu sterilizarea lor acum cat mai e vreme frumoasa,
singura observajie pe care o am pentru viitor tocmai din feedback-ul
primit 9i de la cetateni ar fi privind capturarea pisicilor. Deci ei au
problerne foarte mari cu pisicile de pe langa blocurile lor 9i casele lor din
cartier cu prinderea lor, a9a cum in general 9i oricine are problema asta.
Chiar 9i ASPA. Pisiclle nu se prind atat de u9or pe cum se prind cainii,
dar exista ONG-uri care fac lucrul acesta, stiu ca si ASPA a avut o
colaborare cu noi in genul nu 9tiu daca mai are 9i propunerea mea ar fi
curnva sa ajutam 9i cu capturarea lor pe viitor, nu acum, acum este
foarte tarziu, dar pentru anii viitori poate reu9im sa facem Tn acela9i
pachet, cumva 9i capturarea pisicilor, pentru ca in jurul blocurilor, de
exemplu, sunt foarte multe pisici total salbatice 9i daca mergi acolo sa
prinzi pisici, e imposibil sa nu prinzi o pisica daca ai tehnica 9i
Tndemanarea necesara 9i rna gandeam ca n-ar fi niciodata timpul pierdut
daca un ONG colaboratori ar merge acolo cu capcana, ar prinde 2-3-7
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pisici, cate pot 9i l-ar steriliza. Multe persoane n-au ajuns sa beneficieze
de acest program, pentru ca pur 9i simplu nu au reu9it sa prinda pisicile.
O capcana de genul asta costa cateva sute de lei, deci ar costa mai mult
decat sterilizarea Tn sine. Pe langa faptul ca trebuie sa 9tii sa o 9i
folose9ti, asta ca o sugestie pentru viitor. in rest, inca o data felicitari din
partea mea 9i sa 9ti li ca nu e pujin spus ... eu pe cineva sau
subordonata a Consiliului General.

Multumesc fru mos .

Doamna Director general Preda Georqiana Constantina - ASPA

va muljumim, va muljumim mult pentru suport. 'Fntr-adevar pe
proiectul acesta cu bugetare participativa, noi am avut prevazut de
colegii care au care ne-au fost parteneri Tn acest proiect, o clinica
veterinara 9i care au 9i scris proiectul, ei au 9i capturat pisicu+e, doar ca
au mers Tn zonele cu colonii de pisici, adica acolo unde erau undeva
peste 20 de pisicu je Tntr-un Ioc 9i este adevarat ca avem nevoie 9i de
sus+inerea cetajenilor din zona, pentru ca ei 9tiu exact unde sunt aceste
colonii de pisicute 9i cam care este programul lor cand vin sa manance,
daca cineva Tl Tngrije9te 9i a9a mai departe. Am facut oricum ni9te
demersuri Tn sensul acesta, ne-am perfec+ionat sa zic a9a 9i atunci vom
pune pe urmatorul caiet de sarcini 9i aceasta parte de capturare pisicute,
acolo unde se afla 9i colonii de pisici.

PQQ[nrBQon§ilier Mure9an Manuela

Perfect. Multumesc mult.

D9QrnrB_p_rs9edinte Ctceala Ana MALa

Doamna Comanici, aveji cuvantul.

Doamna consilier Com_©ici Ancuta Sorina

Felicitari ASPA, poate ar fi cazul sa fim un pic rezervatii acuma fara
a ataca oarecum conducerea ASPA, poate mai mult coordonatoarea
acestei institujii. S-a trecut putin prea u9or peste evenimentul de trista
arnintire, 9ti+i la care fac referire. Acest cu felicitare ASPA e un pic scos
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din context 9i un pic cam prea mult pentru a felicita ASPA pentru acel
eveniment. Eu !in minte ca la o 9edinta trecuta, pe ordinea de zi a
Consiliului General 9i am avut 9i noi in cadrul comisiei de specialitate,
am avut o reorganizare a acestei institujii. §i eu am Tntrebat atunci 9i am
rugat sa se faca un punct de vedere, o informare catre Consiliul General
pentru aceasta reorganizare, astfel Tncat sa nu se mai Tntample

evenirnente ca cel de acurn cateva luni 9i peste care s-a trecut
extraordinar de u9or, nici acum nu prea 9tim vinovatii 9i ce s-a Tntamplat.
Drept pentru care a9 solicita Tn nurnele nostru, a consilierilor generali
PSD, doamna director sa regandiji aceasta institujie, astfel Tncat sa nu
se mai Tntample cazuri de genul acela. N-a9 vrea sa fac referire la
mandatul trecut, ca n-ar fi cazul, dar sa ne imaginam ce s-ar fi Tntamplat
in mandatul trecut, daca ar fi fost un evenlment de asemenea amploare
9i acest a9a tragic cum a fost cel trecut, deci va rog frurnos sa propuneji
Consiliului General 9i Tn cadrul unei cornisii doamna pre9edinte sa intram
un pic in reorganizarea institutiei, sa vedem cum facem 9i ce este
necesar pentru a face Tmpreuna cu ASPA astfel Tncat sa nu se mai
Tntample cazuri de genul acela. Atat am vrut sa fac, doar sa punctez un
pic, pujin prea mult cu felicitari ASPA.

va multumesc.

Asistent comisie

Doamna pre§edinta, este doamna Manuela Mure§an care cere
cuvantul Tn chat.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Da, da, va rog doamna Mure9an.

Doamna consilier Mure9an Manuela

Bun, eu am sa felicit Tn continuare ASPA 9i n-am sa-mi permit sa
arunc vina pentru acea tragedie pe nimeni, pentru ca nu sunt nici
procuror, nu sunt nici judecator, nu sunt nimic. Eu 9tiu ca acolo era un
teren proprietate privata, unde ASPA nu are acces. Eu 9tiu ca ASPA
Tnainte de a ajunge acolo, trebuia sa fie polijia locala care sa aiba grija
sa fie terenul Tmprejmuit, eu 9tiu ca acei caini aveau stapani, nu 9tiu
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daca 9tiu bine sau nu e adevarat, dar nu m-a9 arunca sa arunc vina pe
absolut nimeni, atat timp cat cei care sunt in masura nu s-au exprimat.
lar faptul ca nu s-a intamplat aceasta tragedie Tn mandatul trecut, n-a
fost decat un noroc chior. Atat a fost, un noroc chior ca nu s-a Tntamplat
atunci. ASPA din mandatul trecut nu este diferita de ASPA din ziua de
azi. §i dumneavoastra cred ca 9tili cel mai bine ca aji fost consilier al
doamnei primar Firea. Pe de alta parte, da de acord ca ASPA sa fie
reorganizata, dar trebuie sa respectarn legea 98 putern sa angajarn un
milion de prinzatori, ceea ce oricum nu ne permite legea, pentru ca ei tot
nu vor intra pe teren privat. A9a ca nu 9tiu de ce a9 Tnvinui eu
conducerea ASPA sau angajatii ASPA sau actuala adrninistratie de
lucruri care sunt prevazute clar de o lege 9i Tn rest nu 9tiu sa ma ierte
Dumnezeu, ca de la tragedia aceea s-au mai Tntamplat enorm de multe
tragedii, inclusiv saptamana trecuta, despre care nu luam vorba de,
pentru ca ce sa vezi? Nu ne convine. Deci va rog frumos daca eu spun
ca felicit o activitate, sa nu-mi dati dumneavoastra mie indicatii ca ma
grabesc sau ca gre9esc. A fost o tragedie pe care o regretam cu tolii, dar
nu putem invinui noi pe nimeni. Eu nu spun nimic despre alte tragedii Tn
9edin+ele de Consiliu 9i nu arunc vina nici pe PSD, nici pe PNL, nici pe
primari, nici pe viceprimari, pe nimeni. Eu mi-am exprimat un punct de
vedere pe care iI pastrez Tn continuare. §i daca daca masurile pe care
le-a luat ASPA dupa aceasta tragedie nu au fost ca cele pe care le-a luat
primarul Oprescu, adica de a omorT mii de caini pe hartie 9i cateva sute
in realitate, cu lopata Tn cap, eu nu pot decat sa mai felicit inca o data
ASPA ca nu a raspuns crizelor de 9i istericalelor unor persoane care vor
sa faca dreptate cu lopata data in cap cainilor. §i va rog sa Tnchidem aici
discutia ca m-am enervat suficient.

Doamna consili9J Comanici Ancuja §orina

Tnainte sa Tnchidem discutia, sunteji suparata, doamna consilier
general, mi-ati rastalmacit vorbele.

!)Qarnna con§ajer Mure9anManuela

Sunt foarte suparata pentru ca mi-aji spus sa-mi retrag felicitarile.

Doarrtna prQ9Q(]inte CiQqqj4Ana Marj4
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A9 dori sa pastram o discutie constructiva. Cred ca asta ar fi cel
mai important 9i pentru a pastra aceasta discujle constructiva, care totu9i
e una importanta, v-a9 sugera sa facem Tn felul urmator: sa retrimitem
concluziile dezbaterii 9i minuta dezbaterii, care a fost organizata de catre
Asociajia Cu{u Cutu, Tmpreuna cu direc+iile Primariei Municipiului
Bucure9ti in februarie, daca nu ma Tn9el. Erau o gramada de concluzii
prin care autoritatile au hotarat ca e nevoie de mult mai multi colaborare
Tmpreuna cu ONG-urile, dar 9i cu ASPA, dar 9i poli jia locala 9i cu
autoritatea pentru supravegherea animalelor 9i a9a mai departe. A9 zice
sa pornim de acolo, sa vedem. sa luam din nou contactul cu aceste
institutii, sa ii invitam Ia noi in Comisie si in modul cel mai constructiv cu
putin A, sa vedem cum s-a mers Tn continuare. sa vedem daca sunt
sincope, sa vedem daca s-au demarat lucrurile pe acele concluzii gi
actiuni care au fost decise Tn aceeasi sedinta. Cred ca ar fi un mod
constructiv sa mergem mai departe cu aceasta problema Tntr-adevar
importanta. Acum, daca facem dezbatere, cred ca 9titi 9i dumneavoastra
sunteti Tn politica de ceva ani, o sa ajungem la foarte pujine concluzii
constructive.

Doamna Comanici, v-aji inscris la cuvant, va rog.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina

Voiam sa spun ca cred ca doamna consilier general Mure9an este
putin suparata, pentru ca mi-a rastalmacit un pic vorbele. N-am dat vina
pe nimeni. §i sa mai ascultam inca o data interventia mea. Am spus ca
trebuie eficientizata activitatea ASPA. A fost o hotarare, un proiect de
hotarare pentru reorganizarea acesteia 9i asta am spus, sa intram, sa-I
dezbatem cum sa Trnbunatalim activitatea ASPA, sa nu se mai Tntample
astfel de tragedii. N-am dat nume, n-am spus institujii. N-am spus
absolut nimic. Pi doamna Mure9an, aveji dreptate Ia un anumit moment,
dar §titi cum e norocul, ti-1 mai si faci. Si cu asta am Tnchis si aveti
dreptate, doarnna pre9edinta sa vedern raportul Ia o alta dezbatere. Eu
n-am vrut decat sa fac o paranteza cand felicitam o institujie, trebuie sa
ne gandim la toate. Eu n-am spus ca nu e de felicitat, am spus sa fim
pujin mai rezervat cu aceste exprimari 9i atat. Nu am invinuit pe nimeni.
Deocarndata. ca nu noi suntem Tndritui li sa gasim vinovati Tntr-adevar,
dar este absolut clar ca ASPA trebuie reorganizata, trebuiesc poate mai
mulji angajaji. Nu 9tiu, nu sunt eu in masura, dar Tntr-o dezbatere
corecta, sincera cu toata lumea Ia masa sunt absolut convinsa ca putem
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sa reorganizam ASPA, astfel Tncat sa facem cat mai eficient, Tmpreuna

cu primariile de sector 9i cu toli cei care sunt implica Ii in aceasta
activitate. Vi muljumesc mult doamna pre9edinta.

Doamna pre9Qc]i_nte Ciceala Ana Maria

Multumesc.

Doamna consilier Mure9an, va rog, v-aji Tnscris.

DQ&mna cons_ili9( Mure9artM_anuela

Ca sa Tnchei 9i eu pe un ton mai calm, fmi pastrez felicitarile. §i nu
voi urma sfatul transrnis de dna consilier Comanici, nu cred ca putem
Tnvinui de ceva ASPA Tn acest moment. cand va fi cazul, daca va fi
cazul, voi lua atitudine. Am felicitat activitatea ASPA 9i Tn mandatul

trecut, de fapt, am susjinut activitatea ASPA 9i Tn mandatul trecut.
Politica pentru mine se opre9te Tnainte de a fi vorba de oameni, de
animale, de sanatate 9i a9a mai departe. Deci eu felicit, a9 fi felicitat
ASPA Tn situajia de faji, indiferent cine ar fi fost prirnar 9i de la ce partid.
in rest de acord cu dumneavoastra ca ar fi bine sa avem acea

dezbatere, cea de care a spus doamna pre9edinte organizata de
Asociatia Cutu Cutu a fost foarte interesanta. Am participat Ia ea, a durat
ore Tntregi. E drept ca n-am vazut aIji consilieri generali sa participe, de9i
toti sunt foarte Tngrijorati de ce se Tntampla cu cainii comunitari, dar o
asemenea dezbatere e oricand binevenita. Speram 9i cu efecte.

Multurnesc.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Haideji sa votam acest aviz, va rog.

Asistent comisie

Puteji vota .

9 voturi pentru, 0 ablineri, 0 voturi impotriva.
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Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

va muljumesc frumos, Ti muljumesc 9i doamnei director pentru
lamuriri 9i speram sa ne auzim curand pe reorganizare, fiindca 9tiu ca azi
e proiectul acela de organigrama, dar 9i pentru o discutie mai ampla.

Trecem mai departe. Pe ordinea de zi este proiectul de hotarare
privind aprobarea studiului de fezabilitate 9i a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investijii, stajii de reTncircare
pentru vehicule electrice in municipiul Bucure9ti. Raportul a venit de
la Directia Generala Investitii, planificarea Investitii, ca sa fiu mai precisa,
cine este alaturi de noi pentru a prezenta scurt?

Asistent comisie

Doarnna pre9edinte, este prezent Tn sala domnul Dan Paslaru.

Domnul Paslaru Dan – Directia Investitii

Buna ziua. Sunt Dan Paslaru de la Direcjia Investitii. La nivelul
municipiului Bucure9ti, in momentul de faIa exista 286 de sta Iii de
reTncarcare. Din pacate, acest numar nu asigura o acoperire parjiala sau
chiar deloc pentru unele artere. Astfel, noi am demarat un studiu de
fezabilitate prin care are in vedere realizarea 100 de puncte de
reTncarcare Tn 11 amplasamente identificate la nivelul municipiului
Bucure9ti. Efectele benefice asupra rnediului ar fi o dezvoltare a
transportului ecologic, o cre9tere a calita+ii mediului prin reducerea
emisiei de gaze. De asemenea, SF-ul, jin sa precizez ca are toate
avizele solicitate de catre sau prin certificatul de urbanism. De
asemenea, se are in vedere realizarea unor parcari pentru fiecare punct
de reTncarcare. Acurn nu 9tiu, daca vre Ii, va pot da 9i alte informa+ii
despre valoarea investijiei, timpul, durata de execu+ie sau ce ce doriti
dumneavoastra sa mai aflati de la noi?

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Care este durata de executie, va rog?
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DomnullWry_ Dan – Direc jia InveW

Durata de executie este 15 luni, din care 2 luni proiectare, iar restul
de 13 de executie, iar valoarea obiectivului valoarea indicatori tor cu TVA
este 17.917.663 RON.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Bun. va multumesc.

intrebari de la colegi, daca sunt, va rog sau observatii? Nu sunt, d in
cate Tnjeleg. va rog sa supunem la vot 9i acest proiect. va multumesc,
domnule paslaru.

Domnul Paslaru Dan – Directia Investi Iii

§i eu va multumesc.

Asistent comisie

Puteti vota .

6 voturi pentru, 1 abjinere, 0 voturi impotriva.

Doamna pre9edinte Giceala Ana Maria

Muljurnesc, avem aviz favorabil 9i pentru acest ultim proiect de pe
ordinea de zi de astazi.

va muljumesc pentru participare 9i colaborare, dragi colegi,
ajutorului tehnic din partea PMB, dar si celor care ne-au urmarit online
astazi. §i ne revedem Tn cadrul 9edin jei de Consiliu General, va invit sa
urmariji astazi 9i celelalte comisii sunt live pe pagina pmb sau pe site-ul
F)mb .ro.

O zi buna si declar sedinta Tnchisa

Sedinta comisiei s-a Tncheiat Ia ora 12,25
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Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele generate de platforma online de vldeoconferin la WebEx pe
care s-a desfasurat sedinta .

PRESEDINTE
CICEALX ANA MARIA

SECRETAR
Vl§AN HORIA ALEXANDRU
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